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2014Z19642 

Vragen van het lid Tony van Dijck (PVV) aan de Staatssecretaris van 
Financiën over het bericht dat vijf miljoen Nederlanders een naheffing van 
€ 150 tegemoet kunnen zien door fout fiscus (ingezonden 4 november 2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht: «Naheffingen fiscus door fout in 
tabellen?1 

Vraag 2
Klopt het dat de gewijzigde heffingskortingen niet op tijd zijn verwerkt, 
waardoor nu 5 miljoen mensen € 150 extra belasting moeten betalen? 

Vraag 3
Kunt u aangeven hoe deze fout is ontstaan en wanneer deze bekend is 
geworden? Deelt u de mening dat je mensen niet achteraf kunt confronteren 
met een hogere aanslag die ze niet hebben kunnen voorzien? 

Vraag 4
Vindt u het getuigen van een betrouwbare overheid om een fout van de 
fiscus met terugwerkende kracht op het bord van de nietsvermoedende 
belastingbetaler te leggen? Hoe past dit in uw beeld van een betrouwbare 
overheid? 

Vraag 5
Is het toevallig dat deze naheffing van € 700 mln tegelijk komt met de 
naheffing uit Brussel van € 642 mln? 

Toelichting: 

Aanvullende op eerdere schriftelijke vragen ter zake van het lid Omtzigt 
(CDA), ingezonden 31 oktober 2014 (vraagnummer 2014Z19405) en aanvul-
lend op vragen van het lid Van Klaveren (Groep Bontes/Van Klaveren), 
ingezonden 3 november 2014 (vraagnummer 2014Z19547)

1 http://m.telegraaf.nl/article/23269143/naheffingen-fiscus-door-fout-in-tabellen
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